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aktuality

Nařízení EU o údajích lidí zasáhne i Čechy. Co je GDPR a proč má Babišova vláda problém?

vloženo: 20.3.2018, 17.20

EU nachystala nové obecné nařízení o ochraně osobních údajů, které se přitom týká i velké části Čechů. Nad
GDPR se však vznáší některé otazníky. A objevuje se i kritika. Dle...

To, co se děje v Afrínu, se nás týká! Bojujme proti útokům na civilní obyvatelstvo

vloženo: 20.3.2018, 16.13

Provincie Afrín je pod kurdskou autonomní správou a donedávna byla nejbezpečnějším místem v Sýrii, kde
se kurdským milicím  YPG/YPJ podařilo odrazit útoky teroristických organizací jako je an Nusra, odnože al-
Kájdy, a dalších milic...

Poukázky na jídlo štěpí zákonodárce

vloženo: 19.3.2018, 11.06

PRAHA - Paní Helena vychovává sama čtyři děti. Poslední měsíce zažívá ještě větší finanční krizi než kdy
dřív. Kvůli novele zákona o pomoci v hmotné nouzi začala totiž v prosinci...
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Věžnice bude brzy místo pod Jihlavu patřit pod Brod

vloženo: 16.3.2018, 19.05

Věžnice - Dvě obce se stejným názvem Věžnice na Jihlavsku být nemohou. Pokud se jedna z nich
nepřejmenuje, tak se musí změnit úřední spádovost.

Ministr zdravotnictví obrátil. Slavné horské klinice, kde tenistce Kvitové zachránili pořezanou
ruku, zřejmě pošle 60 milionů

vloženo: 13.3.2018, 22.29

Je to jen týden, co ministr zdravotnictví v demisi Adam Vojtěch překvapivě zastavil chystanou velkou dotaci
pro vyhlášenou kliniku ve Vysokém nad Jizerou. Ústav chirurgie ruky, jehož pacientkou byla také...
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Svátek divadla je po roce zpět

vloženo: 13.3.2018, 22.49

Třešťské divadelní jaro už je pojem nejenom v Třešti, čemuž se nemůžeme po 56 letech divit. Je nejstarší
přehlídkou ochotnických souborů u nás. Další 57. ročník začne co nevidět, a to...

Poslanci chtějí omezit výplatu dávek ve stravenkách. Dříve ji však podporovali

vloženo: 13.3.2018, 12.15

Vláda projedná dva poslanecké návrhy zákonů, které chtějí zmírnit podmínky pro výplatu části dávek formou
poukázek. Poslanci navrhují, aby stravenky nadále nedostávaly zranitelné skupiny osob. Loni však povinnou
výplatu dávek...
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Půlka poslanců z kraje řekla Ondráčkovi: Ne!

vloženo: 6.3.2018, 17.57

S výjimkou Pavla Kováčika (KSČM) nikdo z deseti poslanců zvolených na Vysočině otevřeně nepřiznal, že
podpořil v tajném hlasování komunistu Zdeňka Ondráčka do funkce šéfa parlamentní komise pro kontrolu
Generální...

Ministr stopnul velkou dotaci pro ústav, kde zachránili ruku Petry Kvitové

vloženo: 5.3.2018, 09.05

Ústav chirurgie ruky ve Vysokém nad Jizerou měl dostat 60 milionů na rekonstrukci zastaralých prostor a
rozšíření areálu.
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Firmy, přes které se vyváděly peníze z Homolky, končí. Ministr přezkoumá další nákupy
nemocnice

vloženo: 3.3.2018, 23.05

Nemocnice Na Homolce ohlásila definitivní konec dceřiných firem, přes které byly v minulosti vyváděny
peníze. Ministr zdravotnictví Adam Vojtěch (nestr. za ANO) chce ale prověřit okolnosti likvidace. Vadí mu
například,...

Vít Kaňkovský: Poukázky místo peněz na živobytí - změna, která šikanuje některé lidi v tíživé
životní situaci. Zejména seniory a hendikepované

vloženo: 1.3.2018, 18.52

Nový systém vyplácení části dávek na živobytí formou poukázek má nepříznivý dopad na hendikepované
nebo seniory. Často totiž absolvují zbytečné cesty kvůli základním potravinám nebo nemohou poukázky
uplatnit vůbec. Poslanec...
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Interpelace ve věci nedostatku lékařů

vloženo: 1.3.2018, 18.26

Poslanecká sněmovna 1.3.2018 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci ve věci Nedostatek lékařů v ČR.

Tisková konference k novele zákona o pomoci v hmotné nouzi

vloženo: 1.3.2018, 14.01

Vyplácení dávek v poukázkách spíše vede k prohlubování finanční nouze těch nejchudších a to je třeba
změnit. Dnešní tisková konference k novele zákona o pomoci v hmotné nouzi. 
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Dvouleté čekání na azyl. Pouze osm žadatelů uspělo

vloženo: 1.3.2018, 13.25

Skupina čínských křesťanů podala žádosti o azyl v naší zemi v roce 2016 s argumentem, že jsou v zemi kvůli
své víře pronásledovaní. V komunistické Číně na církve dohlíží tajná policie...

Poukázky pro výplatu dávek? Komplikace místo zjednodušení

vloženo: 28.2.2018, 19.30

Poslední tři měsíce ukázaly, že nový systém vyplácení části dávek na živobytí formou poukázek je
problematický. Nepříznivý dopad má především pro určitou část jejich příjemců – lidi s handicapem či
seniory.
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